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PROTOKOLL nr 9  2022 

Styrelsemöte  

via Teams 

2022-12-11, kl 18.00 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson, Linda Lindblom Hedberg, Leif Putte Gilberg 

och Karina Nilsson 

 

Övriga: Anna Ekehov, Ann-Marie Bergström, Conny Leino, Yasmine Bengtsson 

 

§ 93  Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

 

§ 94  Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen. 

 

§ 95  Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 8 

Vi beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.  

 

§ 96  Kvarstående arbeten 

Profilkläder  

Enligt Susanne ska detta vara löst till nyår.  

Hemsidan 

Vi väntar fortfarande på den nya mallen till hemsidan. Företaget som ligger bakom den nya 

hemsidan har lovat att föra över alla våra sidor den 15/12 eftersom allt blivit försenat. 

Utbildning i administration av hemsidan kommer att ske den 19/12. 

 

§ 97 Ekonomi 
Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Det ser bra ut. En del avgifter är fortfarande 

obetalda.  

 

§ 98 Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Mail gällande rally, både angående utbildning 

samt tekniska reglementet.  

 

§ 99 Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapport från SGA och rådgivare 

Ann-Marie Bergström, Rallycross - Hon vill ta upp frågan om brandsläckare på klubbarna samt 

förarnas brandsläckare, hur sköts dom om, besiktas. En påminnelse om det.  
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Anna Ekehov, Folkrace - Rapporterar från träffen i Gävle i november. Positiv respons för båda 

dagarna. Finns ett stort behov bland klubbar att få stöd. Anna har ett förslag på en ny domare. 

Hallå junior – Bara fått in ett förslag på nominering. Vinsten är att få åka på bilsportsgalan.  

Putte Gilberg, Folkrace - Rapporterar om informationen om folkraceappen. Hoppas att allt ska 

fungera till säsongen i vår. Både anmälan samt anbudsförfarandet ska ske i appen. Ev på gång 

med ändrade tekniska regler och anbudsförfarandet.  

Anna och Putte ska skriva motioner till årsmötet gällande domare, avgifter, utbildningar etc 

gällande folkracetävlingar.  

Yasmine Bengtsson, Dragracing - Många bra tävlingar i distriktet. Både Tallhed Orsa och 

Söderhamn. Viktigt med utbildning, utbildningen ska vara färsk, om man inte går utbildning ska 

licensen sänkas en grad. Marcus Andersson (junior) som kör för Vansbro kom 3:a i SM. Yasmine 

undrar om man på nått sätt kan premiera våra förare som sköter sig bra, fair-race. Yasmine har 

lämnat ett förslag till utskottet, Svemo har hand om mc och SBF om bilar. Inom dragracing så 

samkör man detta. När det gäller banbesiktning så får de flesta klubbar idag betala dubbel 

avgift, både till Svemo och SBF även om det bara görs en besiktning per bana.  

Martin Hedberg, Radiobilar - Bra möte på bilsportskonferensen, fått ett nytt utskott med nya 

folk och det känns bra. Det var en tävling i Borlänge igår, en touring. Blir en till tävling i Falun i 

januari.  

b) Rapport från bilsportskonferensen 

Distriktet hade flera deltagare på konferensen. Det var bra att vi hade stor representation. Det 

har kommit kritik om att inbjudan inte nådde ut till alla, framför allt gällande träffar för med 

utskotten. Vi fick höra om folkraceappen. Vi pratade en del om kommunikation samt om roller. 

Tony Ring gick igenom förslag till ändringarna på SBFs stadgar. 

c) Strategiprojektet 2030 

Vi gjorde grupparbete gällande detta på bilsportskonferensen. Det gjordes ett utskick till 

samtliga klubbar om en workshop den 8/12. Ca 35 – 40 deltagare. Urban och Martin var med 

från oss och det var bra grupparbete.  

d) Årsmötet 

Det är beslutat att årsmötet sker i Falun den 19/2. Vi pratar om Scandic Lugnet. Styrelsen 

träffas före. Vi inleder årsmötet med lunch och sen mötet. Sluttid för motioner är den 15/1. 

Information till klubbarna.  

 

§ 100 Miljö 
Inget nytt. 

 

§ 101 Utbildning 

Folkraceutskottet uppmanar SGA att ”jaga på” klubbarna att ha funktionärsutbildningar. Ev åka 
ut och hjälpa till. När den nya utbildningsappen kommer, så kommer det att visa sig hur många 
av våra funktionärer som egentligen har utbildning. Det kommer att bli bra.  
Tävlingsledare/teknikerutbildning i Bollnäs slutet av mars/början av april.  
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§ 102  Övriga frågor 
- Hallå junior, Den som blev nominerad och vann är Oskar Frykstedt från Lima. Priset är att 
delta på Bilsportsgalan. Frågan från Anna är om han får ta med sig en aktiv kompis. Vi beslutar 
att han får ta med sig en kompis till galan.  
 
- Vi beslutar också att låta Marcus Andersson få åka till Bilsportsgalan och att han får ta med sig 
en kompis.  
 
- Förslag från Anna att valberedningen att de får närvara på styrelsemöten.  
 
- Linda tar upp tankarna igen om att distriktet själv ska anordna en bilsportsgala. Vi tar upp det 
på nästa styrelsemöte.  

 

§ 103  Nästa möte 
Vi beslutar att ha nästa möte onsdag den 18/1, kl. 19.00 via Teams.  

 

§ 104  Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 


